
 

Zápis z jednání komise místní části Žešov č. 1/2025 

 

 

 Počet stran: 2 

Datum konání: 

20. 1. 2025 (18:00 – 18:52 hod.) v budově hasičské zbrojnice, klubovna SK Žešov. 
 

Přítomni: 

Martin Hájek, Martin Vyplel, Pavel Šmíd, Aleš Koutný st., Aleš Koutný ml., Zdeňka Zelená, Petra 

Zelená, Lukáš Vinter, Patrik Tomeček, Miloš Berka. 
 

Omluveni: 

1 

 

Hosté: 

1 občan Žešova 
 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Požadavky Magistrátu města Prostějov, dotazy a návrhy (občané, členové komise) 

3. Diskuze 

4. Závěr 

 

 

Ad 1/ Zahájení 

V úvodu přivítal předseda komise přítomné členy, občany a seznámil je s programem. Na základě 

přítomnosti počtu členů je komise usnášení schopná. 

 
 

 

Ad 2/ Požadavky Magistrátu města Prostějov, dotazy a návrhy 

 

- Žádost o stanovisko Komise MČ Žešov - stav márnice na hřbitově v Žešově 

Předseda komise seznámil přítomné s žádostí magistrátu ve věci budoucí existence stávající 

márnice na hřbitově v Žešově. 

Po společném projednání komise dospěla k závěru, že požaduje rekonstrukci předmětné 

márnice v takovém rozsahu, aby bylo možné její zachování. 

V rámci financování rekonstrukce se komise domnívá, že pokud Statutární město Prostějov 

zajistilo převod hřbitova do svého vlastnictví, mělo by rovněž zajistit financování jeho opravy 

tak, jak je tomu u jiných hřbitovů, vedených ve správě města Prostějov. 

Komise nesouhlasí s neočekávaným požadavkem magistrátu na využití finančních prostředků 

z alokované částky pro výše uvedenou rekonstrukci. Alokované částky jsou již dlouhodobě 

plánovány pro využití projektů, které byly odsouhlaseny komisí a občany Žešova v průběhu 

minulých zasedání. 

 

HLASOVÁNÍ:   9 – PRO  0 – PROTI  1 – ZDRŽELI SE 

 

- Komise opětovně žádá o realizaci požadavku na prořezání korun stromů a odstranění keřů, viz 

bod č.3, zápisu 2/2024 z 19.2.2024. Dovolujeme si upozornit, že činnosti s tím spojené musí 

proběhnout v období vegetačního klidu. 



 

 

 

- Komise žádá o prořezání tújí kolem chodníku, vedoucího od domu č.p.1 až po dům č.p.4. 
 

- Komise žádá o pokácení usychajícího stromu (hruška) před domem č.p.76. Ze stromu odpadají 

větve, které mohou způsobit škodu na majetku, případně újmu na zdraví. 

 

- Komise žádá o kontrolu a případné vyčištění průchozího prostoru (parcela č.98/1) pod místní 

bytovkou. Vyskytují se zde nepokácené vyhnuté stromy po vichřici a pařezy. 

 

 
 

Ad 3/ Diskuze – mimo zápis 

 

Ad 4/ Závěr 

Předseda poděkoval všem za účast na jednání a za vznesené podněty. 

 

 

Zapsal: Patrik Tomeček 

Schválil za komisi místní části Žešov: 

předseda: Pavel Šmíd 

místopředseda: Martin Vyplel 


